
OBČINA DOBROVA- POLHOV GRADEC      
Občinski svet 
Ul. Vladimirja Dolničarja 2   
1356 Dobrova 
 
 
 
 
 

Z A P I S N I K  
11. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova- Polhov Gradec, ki je bila v sredo,  
17. marca 2004 ob 19.00 uri v prostorih gasilskega doma na Dobrovi.  
 
Prisotni svetniki : 
Franc Bradeško, Janko Dolinar, Dr. Janko Dolinar, Anton Gerjolj, Harison Kirinčič, Jože 
Oven, Marjan Pograjc, Anton Potočnik, Marjan Plestenjak, Mateja Rotar, Olga Skopec, Franc 
Setnikar, Milan Velkovrh.  
 
Odsotni svetniki: Leopold Oblak,Viktor Prosen, Damjan Širca, - opr. odsotni, 
 
župan Lovro Mrak,   
 
Vabljeni: Predsednica NO Veronika Krašovec, poročevalec k 1. točki dnevnega reda 
gospoda Uroš Birsa, predstavnik podjetja API d.o.o., poročevalec k drugi točki dnevnega 
reda, gospod Dušan Jelenčič.  
 
Ostali prisotni:  Jože Brezovec, Helena Čuk, Tadeja Plestenjak, Barbara Velkovrh, Boris 
Krnjajič, Mojca Sečnik, Mateja Tavčar, delavci občinske uprave. 
 
Župan je svetnike pozdravil in ugotovil, da je seja sklepčna. Glede na predlagan dnevni red je 
svetnikom podal obrazložitev, da je namenoma predlagal uvrstitev prvih dveh točk; 
Obravnava osnutka sprememb in dopolnitev prostorskih sestavin planskih aktov občine 
Dobrova- Polhov Gradec in Predlog Odloka o zaključnem računu občine Dobrova- Polhov 
Gradec prednostno zaradi zunanjih poročevalcev, nato pa bi se dnevni red odvijal po 
nadaljevanju točk po predlogu dnevnega reda.   

 
Ad 1) Obravnava osnutka sprememb in dopolnitev prostorskih sestavin planskih  

    aktov občine Dobrova- Polhov Gradec  
 
Svetnik Anton Potočnik je župana povprašal, kakšen je namen obravnavane točke dnevnega 
reda. Namreč opozoril je na kršitev 22. člena Poslovnika občinskega sveta, saj gradivo za 
obravnavano točko dnevnega reda ni bilo posredovano v celoti, oziroma je predlagal umik 
točke iz dnevnega reda.  
Župan mu je povedal, da se je odločil za uvrstitev točke na dnevni red iz razloga, da se 
navedena sprememba prostorskih aktov vleče že nekaj let in bi želeli, da se po vseh izvedenih 
aktivnostih postopke čimprej zaključi.  
Potočnik je ponovno opozoril na omenjene proceduralne nepravilnosti ter dejal, da v kolikor 
sankcij za nepravilno ravnanje ni določenih v Poslovniku, jih določa Zakon o lokalni 
samoupravi. Na nepravilnosti v postopku sprejemanja sprememb prostorskih aktov pa bo 
opozoril tudi pristojna ministrstva. Zahteval je, da se izjava vnese v zapisnik. Župan je 
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povedal, da so bile opravljene razgrnitve v vseh krajevnih skupnostih, vsi so imeli možnost 
vpogleda in možnost vlaganja pripomb. Svetnica Rotarjeva je povedala, da se predlogi za 
spremembe zbirajo že od leta 2000 in ugotavlja, da se vrši velik pritisk s strani občanov in so 
mnenja, da občina postopek zavlačuje. Svetnik Velkovrh je dodal, da se strinja s podajo 
informativnega poročila pod obravnavano točko dnevnega reda, ne pa s glasovanjem. 
Strokovno obrazložitev je podal tudi pooblaščeni predstavnik podjetja API, gospod Uroš 
Birsa,  ter povedal, da so pripravili strokovne podlage na prejete pobude. Izdelovalec je 
obravnaval 325 vlog, od tega je bilo pozitivno opredeljenih 179 vlog, negativno pa 146 vlog.   
V nadaljnji razpravi so sodelovali svetniki Gerjolj, Potočnik, Dolinar, Rotar, Pograjc, Oven, 
Kirinčič, Plestenjak.  Gerjolj je povprašal, ali je bilo pridobljeno soglasje lastnikov zemljišč, 
ki so opredeljene v predlogih za obrtne cone, da ne bodo kasneje presenečeni na postopke, 
vodene mimo njihovega soglasja. Povprašal je za možnost spremembe zemljišč iz zazidanega 
nazaj v kmetijsko zemljišče. Gospoda Birsa je povedal, da je postopek enak, kot pri pobudah 
za zazidljivost. Potočnik je povprašal, kdaj so bile podane pobude za obrtne cone, župan mu 
je odgovoril, da so opredeljene v sprejetem Razvojnem programu občine. Svetnik Dolinar je 
povprašal, da mu pravzaprav ni jasno, kaj občinski svet v tej fazi potrjuje. Bil je mnenja, da je 
celotna zadeva megleno predstavljena svetnikom. Želel je pojasnilo v razumljivi obliki. G. 
Birsa je v kratkem predstavil potek dela ter povedal, da občinski svet potrjuje strokovni 
material, ki ga je pripravilo podjetje API. To delo bo nadalje ocenjevalo približno 22 
ministrstev oz. soglasodajalcev. Svetnica Rotarjeva je svetnikom povedala, da je odbor za 
urbanizem spremljal vsebinski potek. Svetnik Pograjc je povedal, da je po njegovem mnenju 
veliko negativno ocenjenih vlog, menil je kar nekaj še takih, ki bi bile primerne za nadaljnjo 
obravnavo. Prišel je Dr. Dolinar Janko.       
Birsa je povedal, da republiški plan opredeljuje plansko kategorijo, izjema je le pri črnih 
gradnjah, ne glede, če so izven zakonskih mej; nobena ne predstavlja resne ogroženosti za 
okolje. Oven Jože je v razpravi dejal, da je v samem postopku predstavitev sprememb 
prostorskega plana prihajalo do večih nepravilnosti, med drugim tudi do menjav dokumentov. 
Gospod Birsa je povedal, da je bil v javni razpravi kompleten material, vsak je lahko dal 
pripombe. 107 vlagateljev je ponovno zahtevalo obravnavo, od le-teh je bilo upravičenih 47 
sprememb. Zamenjav vsebinskih delov dokumentov ni bilo. Svetnik Kirinčič je kot član 
Odbora za urbanizem dejal, da je odbor po njegovem mnenju bistveno manj obravnaval 
obravnavane spremembe, kot je bilo rečeno, dejansko je bilo premalo razgovorov na 
obravnavano temo, tudi predlogi občine za cone niso bili predstavljeni. PO njegovem mnenju 
bi morali biti vsi svetniki seznanjeni s predlogi občine. Birsa je povedal, da je bila dana 
možnost vsem svetnikom, da so si lahko v prostorih uprave ogledali vso dokumentacijo. 
Povedal je tudi, da se je pojavilo več vlog, ki bi bile zavrnjene, v kolikor ne bi bile vključene 
v razširjena območja stanovanjske gradnje. Na seji odbora za urbanizem je to tudi poročal in 
razumel mnenje odbora kot pritrdilno. Svetnik Potočnik je vztrajal na zavrnitvi predloga, 
namenjenega za sprejem z argumentom, da niso videli strokovnega gradiva ter v postopku 
svetniki niso imeli možnosti za oddajo pripomb. Prav tako je dodal, da v Razvojnem 
programu občine cone niso navedene. Gerjolj je povprašal, ali je Odbor za kmetijstvo 
sodeloval v postopku? V nasprotnem primeru se bodo predstavniki kmetijstva obrnili 
neposredno na ministrstvo.   Plestenjak je dejal, da sicer ni zadovoljen z opravljenim delom, 
vendar daje zeleno luč za nadaljevanje postopka. Oven Jože je podal predlog, da se svetnikom 
da vsa dokumentacija ponovno v vpogled ter se skliče naslednji teden izredna seja.  
Župan je povedal, da je vse gradivo v zvezi s spremembo prostorskega plana bilo in je 
dostopno v prostorih uprave za vse svetnike in občane. Po zaključeni razpravi je dal na 
glasovanje naslednji 
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Sklep 93/1/11 
Sprejme se predlog izdelovalca API d.o.o., ki je pripravil predlog sprememb in dopolnitev 
prostorskih sestavin dolgoročnega plana občin in mesta Ljubljana za obdobje 1986-2000 in 
srednjeročnega družbenega plana Občine Vič Rudnik za obdobje 1986-1990, oboje 
dopolnitev za območje Občine Dobrova – Polhov Gradec. 
 
ZA: 9 glasov         PROTI: 2 glasova 
Sklep je bil sprejet.   
Glas proti sta podala svetnik Anton Potočnik in Milan Velkovrh.   

 
Drugi predlog sklepa, ki bi saniral nedovoljene posege v prostor, je svetnik Setnikar 
pospremil z mnenjem, da če taki posegi ne škodujejo, naj jih občina poskuša sanirati, predlog 
je obravnaval tudi Odbor za komunalo. Komunalne prispevke in ostale obveznosti bodo 
morali poravnati vsi. Potočnik je bil stališča, da spodbujamo črnograditelje. Svetnik Dolinar 
je bil mnenja, da predstavlja sklep neke vrste amnestijo, vendar s tem, da tekoča zakonodaja 
poskuša preprečiti črne gradnje že v samem začetku. V razpravi so sodelovali tudi svetniki 
Velkovrh, Olga Skopec, Jože Oven. Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje 
naslednji  
 
Sklep 94/2/11 
Pripravljavec sprememb in dopolnitev prostorskih sestavin dolgoročnega plana občin in 
mesta Ljubljana za obdobje 1986-2000 in srednjeročnega družbenega plana Občine Vič 
Rudnik za obdobje 1986-1990, oboje dopolnitev za območje Občine Dobrova – Polhov 
Gradec naj v spremembo planskih aktov vključi legalizacijo vseh nedovoljenih posegov v 
prostor, ki niso takšne narave, da bi onemogočale izgradnjo javne infrastrukture ali ne 
predstavljajo degradacije okolja takšne vrste, da bi jih bilo potrebno sanirati z odstranitvijo 
objekta. 
ZA: 13 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet.    
 
Ad 2) Predlog Odloka o zaključnem računu občine Dobrova- Polhov Gradec 

 
V odprti razpravi  so sodelovali svetniki Velkovrh, Gerjolj, Skopec, Potočnik, Oven in župan. 
Predsednica NO Veronika Krašovec je prisotnim povedala, da je NO pregledal zaključni 
račun in podrobneje pregledal tudi naključno izbrane postavke. Napak ni odkril. Tako na sam 
zaključni račun ni imel bistvenih pripomb, zahteval pa bo še dodatne obrazložitve za 
določene zadeve. Ko bo izdelano končno poročilo o pregledu zaključnega računa, bo le- to 
posredovano svetnikom.   
Velkovrh je opozoril na porabo 5 MIO sredstev za obnovo kulturnih spomenikov. Ne zdi se 
mu pravilno, da so sredstva razdeljena mimo odbora. Pri glasovanju o zaključnem računu pa 
ne bo glasoval iz razloga, ker bo zaupal verodostojnosti zaključnega računa po prejemu 
pisnega poročila nadzornega odbora. Gerjolj je opozoril na finančno poročilo KS Črni Vrh, ki 
po njegovem mnenju izkazuje napačno stanje Olga Skopec je podala pripombo na 
neutemeljenosti sredstev, namenjenih za pomoč pri prireditvi praznika ob šmarnih mašah iz 
sredstev splošne proračunske rezerve. Župan je povedal, da glede na to, da je bila 
organizirana proslava v čast občinskemu prazniku v Polhovem Gradcu, je menil, da tudi na 
Dobrovi podpre množično obiskano prireditev. Povedal je, da sredstva niso bila porabljena v 
skladu z namenom, tako, da bo v prihodnje ravnal drugače. Porabo sredstev, namenjenih 
izvedbi prireditev pod okriljem društva Silaq, pa je utemeljil s delavnostjo odbora pri 
prirejanju različnih srečanj. Potočnik se je zavzel za enakomerno delitev sredstev. Povprašal 
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je župana, ali lahko na kratko povzame opravljene aktivnosti v preteklem obdobju na 
komunalnem področju. Župan je na kratko nanizal kar nekaj projektov, ki so že bili realizirani 
ali pa so v delu; obnova telefonske centrale na Dobrovi, postavitev pozdravne table z 
osvetlitvijo, obnova občinskih prostorov, izgradnja pločnika ob Polhograjski cesti, cesta 
Smrečje Šentjošt, cesta Suhi dol- Planina, cesta v Babni Gori, sanacija ceste v Črnem Vrhu, 
adaptacija šolskih prostorov v Polhovem Gradcu v višini 20 MIO, pločnik, orgaja, krpanje 
lukenj v Šujici, naročeni projekti, izmera cest, Sprejet Razvojni program občine,… Župan je 
bil mnenja, da bi lahko postorili še kaj več, saj je na vseh področjih še veliko neurejenih 
stvari. Oven Jože je povprašal o višini računa » MIO za asfaltiranje ceste na Šujici. Sečnik 
Mojca iz uprave je podala pojasnilo, da je to bil račun iz leta 2002, za 400 metrov ceste 
Šujica- Stranska Vas. Župan je dal na glasovanje naslednji  
    
Sklep 95/3/11 
Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec sprejme Odlok o zaključnem računu proračuna 
občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2003 v predlagani obliki.   
 
ZA: 12 glasov         PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil sprejet.   
Svetnik Velkovrh Milan je bil vzdržan.  
 
Župan je v nadaljevanju seje, glede na že obrazložen predlog, da se prvi dve točki zaradi 
zunanjih poročevalcev obravnavata takoj na začetku seje, dal na glasovanje predlog dnevnega 
reda:     

1. Obravnava osnutka sprememb in dopolnitev prostorskih sestavin planskih aktov 
občine Dobrova- Polhov Gradec  

2. Predlog Odloka o zaključnem računu občine Dobrova- Polhov Gradec 
3. Potrditev zapisnika 10. redne seje  
4. Vprašanja in pobude svetnikov  
5. Predlog Odloka o ravnanju s komunalnimi odpadki 
6. Predlog sklepa o izobešanju transparentov čez občinske ceste  
7. Predlog sklepa o višini taks za plakatiranje in reklamiranje na območju občine.  
8. Predlog sklepa o ukinitvi javnega dobra  
9. Razno  

- informacija o poteku priprave razvojnega programa podeželja 
- informacija o ureditvi poročne dvorane v grajskem kompleksu 

ZA: 12 glasov       PROTI: 1 glas 
Dnevni red je bil sprejet.  
Svetnik Potočnik je ponovno opozoril na kršitve 22. in 30. člena Poslovnika občinskega sveta 
ter glasoval proti sprejemu dnevnega reda.  
  
Ad 3) Potrditev zapisnika 10. redne seje  
 
Svetnik Oven Jože je dejal, da mora biti v zapisniku razvidno, da je opozoril na to, da predlog 
obrtnih con občine ni bil nikjer obravnavan. Zahtevi se ugodi, zapisnik je bil sprejet s 11 
glasovi ZA, 0 glasovi PROTI.   
 
Ad 4) Vprašanja in pobude svetnikov  
 
Jože Brezovec iz uprave je povedal o sestanku z LPP, kjer so predstavili predvidene stroške 
za uvedbo avtobusa, ki bi povezoval Dobrovo s končno postajo šestice. Stroški so bili 
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ocenjeni na cca 35 MIO letno. Potočnik je predlagal, da se začnejo pogovori s privatniki, za 
cenejšo ureditev prevoza. Župan je predlagal, da se ustanovi komisija, ki bi preučila možnosti 
za uvedbo dodatnih avtobusnih storitev. Za predsednika komisije je predlagal Potočnika.  
Svetnik Velkovrh je opozoril na opustitev postaje skozi Kozarje. Predlog za uvedbo glasbene 
šole na Dobrovi je uvrščen na sejo Odbora za kulturo in šport. Brezovec Jože je povedal, da je 
občina dolžna zagotavljati prostore in strokovni kader. Župan je povedal, da ima resne 
namene z ustanovitvijo glasbene šole tudi g. Rovškova iz Šujice. V zvezi s pobudo Potočnika 
za postavitev tržnic je župan povedal, da se je pozanimal pri inšpekcijskih službah. Zagotoviti 
je potrebno sanitarije, parkirne prostore in določiti tržni prostor. Gospa Helena Čuk iz uprave 
bo predlagano omejitev gibanja psov obravnavala na Odboru in pripravila ustrezno rešitev. 
Svetnica Mateja Rotar je povedala, da je usodo funkcionalnega zemljišča na Dobrovi pri 
bloku obravnaval Odbor za urbanizem, ki bo pripravil tudi pismeno informacijo. Svetnik 
Plestenjak je na zastavljeno vprašanje iz prejšnje seje dobil odgovor g. Dolinarja, s katerim je 
bil zadovoljen.  V zvezi s pobudo Koprivec Franca za ureditev pravnega posla za cesto na 
Ravniku, je Plestenjak dejal, da naj se stranki pošlje primeren odgovor.  

• Plestenjak Marjan- pobuda za sprejem sankcij za poškodbe vozišč, se pridruži pobudi 
g. Širce, pobuda za namestitev ustreznih prometnih znakov; namestitev snegobranov 
na hišah ob cesti Dobrova- Polhov Gradec- očistiti sneg s ceste.  

• Potočnik Anton- pobuda za sprožitev postopka za uvedbo koncesije še za enega 
zdravnika v občini; dodatna mesta ekoloških otokov. 

• Pograjc Marjan- pobuda za pristop v RRA LUR- ljubljansko urbano regijo; izgradnja 
kolesarskih poti, pobuda za odvoz starih avtomobilov s pooblaščenimi izvajalci    

• Oven Jože- pobuda za sofinanciranje izgradnje vodovoda-Ahčin; podal je vprašanje v 
zvezi s plačilom ekološke takse na Dobrovi; vprašanje priključkov za kanalizacijo v 
Selu; priklop javne razsvetljave na vodovod v Hruševem; navažanje snega k 
pokopališču na Dobrovi.  

• Bradeško Franc- svetniki naj dobijo pismene predloge občinskih predlogov, ki so bili 
uvrščeni v spremembe prostorskih aktov; izbrisati Komisijo za časopis na Internetu; 
pismena primerljivost gradnje pločnika Šujica- Brezje (kilometri, cena); predlog za 
znižanje sejnin- pismeno mnenje odbora; priprava prostorov za ZD na Dobrovi in v 
Polhovem Gradcu. 

• Kirinčič Harison- Pobuda za uvedbo redne točke sej občinskega sveta; Poročilo o delu 
odborov.  

 
Dr. Dolinar Janko je pozval župana, da svetnike seznani z nakupom novega avtomobila za 
patronažno službo na Dobrovi. Menil je, da je pravilno, da se zagotovi ustrezen prevoz, 
vendar bi moral biti Odbor za zdravstvo in socialo o tem seznanjen. Župan je povedal, da je 
prejšnji avto bil star čez dvanajst let in so popravila postajala dražja od avtomobila. Nov avto 
je Daewoo Lanos, star dve leti. Bil je ravno tako potreben kot kombi za šolo v Polhovem 
Gradcu.       
 
Ad 5) Predlog Odloka o ravnanju s komunalnimi odpadki 
 
Boris Krnjajič iz uprave je svetnikom v kratkem predstavil predlagan Odlok, ki bo uvrščen še 
na sejo odbora. Svetniki so z gradivom z sejo prejeli delovno gradivo z utemeljenimi razlogi 
in cilji, zaradi katerih je odlok potreben, ocene stanja in rešitvami.   
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Ad 6) Predlog sklepa o izobešanju transparentov čez občinske ceste  
 
Odbor za urbanizem je na svoji seji obravnaval predlog za izobešanje transparentov, kot 
navedeno. Določba Odloka o občinskih cestah v svojem 53. členu omogoča, da občina pod 
določenimi pogoji da soglasje za izobešanje transparentov, kar s sklepom predlaga v sprejem 
občinskemu svetu;  
  
Sklep 96/4/11 
Občinski svet skladno z Odlokom o občinskih cestah sprejme sklep, da se lahko izobeša 
transparente preko naslednjih občinskih cest : 

• št. ceste. LC 067010 Gorjanc - Razori  
• št. ceste. LC 067020 Dobrova – Horjul 
• št. ceste. LC 679090 Polhov Gradec - Črni Vrh 
• št. ceste. LC 213050 Podutik – Stranska vas – Dobrova. 
 

ZA: 12 glasov         PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil sprejet.   
  
Ad 7) Predlog sklepa o višini taks za plakatiranje in reklamiranje na območju  

     občine  
 

Odbor za urbanizem je na svoji seji obravnaval izvajanje Odloka o plakatiranju in 
oglaševanju na območju občine. Ker občina še nima sprejetega Odloka o komunalnih taksah, 
je odbor predlagal občinskemu svetu, da sprejme predlagani  
 
Sklep 97/5/11 
Občinski svet sprejeme sklep o višini takse za  plakatiranje in reklamiranje na območju 
Občine Dobrova Polhov Gradec.  
Komunalne takse za plakatna mesta in reklamni objekt  obračunava tako, da se taksa 
obračunava dnevno po m2  oglaševalne površine. 
Za stenske ali cestne panoje 15,00 SIT/m2 na stran panoja. 
Za transparente 15,00 SIT/m2 na stran transparenta. 
Za plakate in oglase 15.00 SIT/m2. 
 
Ta sklep velja do sprejetja Odloka o komunalnih taksah.  
 
ZA: 12 glasov         PROTI: 1 glasov 
Sklep je bil sprejet.   
 
Ad 8) Predlog sklepa o ukinitvi javnega dobra  
 
Župan je svetnikom povedal, da sta oblikovana dva predloga; predlog notarja in predlog 
odbora. V kratkem je pojasnil situacijo, ki so jo v vpogled prejeli tudi svetniki z gradivom. Po 
zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje naslednji  

   
Sklep 98/6/11 
Ukine se status javnega dobra na nepremičnini, parc.št. 3062/5, stan. stavba 114 m2 in pot v 
izmeri 169 m2 k.o. Dobrova. Nepremičnine prenehajo imeti značaj zemljišča javnega dobra v 
splošni rabi in postanejo last Občine Dobrova- Polhov Gradec. 
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ZA: 12 glasov         PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil sprejet.   
 
Ad 9) Razno 
Informacija o poteku priprave razvojnega programa podeželja 
Helena Budin Čuk iz uprave je podala svetnikom v kratkem poročilo o poteku priprave 
razvojnega programa podeželja. Povedala je, da je program zasnovan podobno kot CRPOV, 
le da pokriva večja področja in se povezuje. Vključen je razvoj infrastrukture, kmetijstvo in 
dopolnilne dejavnosti. Program je primeren za kandidature na razpise na ministrstva; ne le za 
občino, temveč tudi za posamezne kmete (izgradnja vodovodov, asfaltiranih dovozov).  
    
Informacija o ureditvi poročne dvorane v grajskem kompleksu 
Helena Budin Čuk je prisotnim v kratkem podala informacijo o ureditvi poročne dvorane v 
Polhovem Gradcu. Cilj izvajanja porok je oživitev grajskega kompleksa in ponuditi možnost 
razvoju turizma na območju občine. Hkrati s porokami v graščini bo TZ Dolomiti v 
Angleškem stolpu odprla turistično informativni center. Občina mora za sklepanje porok 
izdati vsakokratno soglasje. Župan je povedal, da se bodo obnovitvena dela za poročno 
dvorano trenutno pokrila iz sredstev za materialne stroške uprave.  
Svetnikom je povedal tudi za obisk na Ministrstvu za kulturo, kjer so ga opozorili na 
nedovoljene posege g. Laznika, ki jih opravlja brez soglasja Ministrstva. G. Laznik je po 
pogovoru zagotovil, da tega ne bo več počel. Vendar je župan mnenja, da je g. Laznik tekom 
let pripomogel k vzdrževanju grajskega kompleksa, ki zagotovo ne bi bil v takem stanju, kot 
ga vidimo danes. Povedal je tudi, da Ministrstvo daje načelno soglasje za dogajanja v 
graščini, vendar pisnega soglasja oz. dogovora zaradi nedokončanega denacionalizacijskega 
postopka ne more podati, prav tako pa se strinjajo s predlogom nove obvozne ceste.  
Svetnik Velkovrh je podal stališče, da naj bo nosilec projekta porok občina in ne javni zavod 
Polhograjska graščina.  
   
Na občinski svet je bila naslovljena tudi prošnja za finančno pomoč pri organizaciji in izvedbi 
javne prireditve avto moto društva Buhc. Svetnik Plestenjak je bil mnenja, da se tovrstne, 
pravzaprav turistične prireditve podprejo. Svetnica Skopčeva je bila mnenja, da izvedba take 
prireditve predstavlja poseg v naravo. Bradeško je postavil vprašanje, kako odbor za kulturo 
in šport gleda na take prireditve. Velkovrh je predlog podprl, Dolinar je menil, da je društvo 
aktivno, je neka vrsta promocija občine, prav tako pa je župan že našel vir financiranja. 
Svetnica Rotarjeva je bila mnenja, da je take zadeve potrebno podpirat, saj je že za samo 
organizacijo tako obsežne prireditve potrebno vložiti veliko truda. Po razpravi je župan dal na 
glasovanje naslednji    
 
Sklep 99/7/11 
Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec odobrava proračunska sredstva v višini 
700.000,00 Sit za pomoč pri izvedbi organizacije mednarodne dirke »GHD Polhov Gradec 
2004- Pleško cars« organizatorju, društvu Avto Moto Buhc, iz razlike sredstev splošne 
proračunske rezerve, ki se bo z rebalansom uskladila na zakonsko dovoljeno višino.  
 
Seja je bila končana ob 22.30. uri.  
 
Zapisala: Mateja Tavčar 
 

Lovro MRAK 
    Župan  


